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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 2015. november 25-én megtartott  nyílt  

üléséről. 

 
 

Jelen vannak   bizottság részéről: 

 Sipos György  bizottság elnöke  

 Turda Gábor  bizottsági tag 

 Kószó Balázs bizottsági tag 

 

 meghívottak részéről: Tóth Margit polgármester 

  Dr. Török Éva aljegyző 

  Lázár Margit gazd. Ügyintéző 

 Dr. Másody Zsolt adóiroda vez. 

 Lukácsné  

 Matuszka Gyöngyi adóügyi ügyintéző 

  

 Jegyzőkönyvvezető: Papp Ibolya  titk. ált ig. ügyintéző 

 
 

A bizottsági ülésre szóló meghívót a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete tartalmazza. 

A jelenléti ívet a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete tartalmazza. 
 

 

Sipos György bizottsági elnök köszöntötte a bizottság és a meghívottak részéről megjelente-

ket, megállapította, hogy minden tag jelen van, az ülés határozatképes, a jegyzőkönyvvezető 

Papp Ibolya, majd megnyitotta az ülést. 

Ismertette az ülés napirendi pontjait. Módosításként javasolta, hogy a 10. napirendi pont 2 

előterjesztéséiből csak az értéktár bizottság létrehozása és működési szabályzatának elfogadá-

sa kerüljön tárgyalásra. A község települési értéktára kerüljön levételre napirendről, nem ak-

tuális a tárgyalása, mert arra majd az Értéktár Bizottság tesz javaslatot. 

 

A bizottság elnöke kérte a módosított napirend elfogadását.  

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság a módosítással egyetértett és 3 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

48/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság a 2015. november 

25-i nyílt ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint határozza meg: 

 

1. Telekadóról szóló …/2015.(XI…..) önkormányzati rendelet 

megalkotása 
 

2. Iparűzési adóról szóló …/2015.(XI…..) önkormányzati rendelet 

megalkotása 
 

3. Dóc Község Önkormányzatának 2016. évi belső ellenőrzési 

programja, 2016. évi ellenőrzési terv és időrendi tábla elfogadása 
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4. Család- és gyermekjóléti feladatok 2016. január 1. napjától tör-

ténő biztosítása 
 

5. Szegedi Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodás 

módosítása 
 

6. 2016. évi munkaterv 
 

7. „Tiszta Víz” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás ví-

ziközmű-vagyon átruházása 
 

8. Csólyospálos település Vízközmű Szolgáltató Kft-ben lévő üz-

letrészének értékesítése 
 

9. Igazgatási szünet elrendelése 
 

10. Települési Értéktár Bizottság létrehozása, működési szabályza-

tának elfogadása 

 

 

 

1. Napirendi pont 

Telekadóról szóló …/2015.(XI…..) önkormányzati rendelet megalkotása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: A módosításra azért volt szükség, mert a régi, 2003. évi ren-

deletet aktualizálni kell. Jövő évben új bevallásokat kell készíteni. A 2003-as rendeletben 

1080 m2-ig adómentesek voltak a telkek, ez a kedvezmény kerül megszüntetésre. Hány főt 

érint a módosítás? 

  

Hozzászólás  

 

Lukácsné Matuszka Gyöngyi adóügyi ügyintéző: Dóc községben a 2015.09.30-i állapotot 

tükröző zárási összesítő  alapján az adózók száma 213 fő. Az adózók száma nem azonos a tel-

kek számával, mivel van olyan adózó, akinek két telek is van a tulajdonában. Számításokat 

végeztünk 200-600 négyszögöllel. Ahhoz, hogy meg tudjam mondani, melyik telek mekkora 

nagyságú, az ONKADO rendszerből kell lajstromot lehívni. Ha bevezetésre kerül az új rende-

let, akkor kb. 15-20 fő közötti létszámmal fog növekedni az adózók száma. A 2015. évben 

kivetett adó összege, 570.027 Ft.  

 

Dr. Török Éva aljegyző: Nem tudjuk, 2003-ban miért került bele a rendeletbe az 1080 m2 

adómentes terület. Ha egy átlagos, 1000-1500 m2 közötti telket veszünk alapul, abból az 1080 

m2 adómentes rész jelentős kedvezményt biztosított. Az arányos adóteher viselését ez a fajta 

kedvezmény a lakosság széles rétegére kiterjesztette. Az lenne a fontos az adórendeletekben, 

hogy valamilyen szociális alapon, differenciáltan járna a kedvezmény, ha azt magasabb szintű 

jogszabály nem rendezi. Kevés helyen alkalmaznak telekadót. Van egy rendkívül alacsony 

adómérték, amihez még hozzákapcsolódott egy olyan kedvezmény, amely az adóalanyok 

nagy százalékát érinti. Ez az általános adópolitikába sem fér bele. Az adó működési jellegű 

bevétel. Az elmúlt években kialakult irányvonal az, hogy az önkormányzati kötelező felada-

tokat a kötelező bevételekből kell fedezni. A pályázatok, kiegészítő támogatások során foko-

zottan figyelembe veszik, hogy minden elvárhatót megtettünk-e a bevétel növelése érdekben.  

A kiszabott adóterhet évente két részletben kell megfizetni. Ha valakinek ez aránytalanul nagy 

terhet jelent, kérhet részletfizetést. 
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Dr. Másody Zsolt csoportvezető: Önkormányzati rendeletben biztosított menetesség kiveze-

téséről van szó. A helyi adókról szóló törvény több jogcímen is biztosít mentességet.  

Ami tipikusan érinti a lakosságot, az az épület, épületrész hasznos alapterület, egyező nagysá-

gú telekrész. Ez nem lesz az adóalap része. Szeretnénk, ha mindenki igénybe tudná venni ezt 

a kedvezményt. Ezért is kérjük, hogy nyújtsák be a bevallásokat az adózók, így nem fogják 

azt érezni az adózók, hogy a teljes telek visszakerült az adó hatálya alá a mentesség kivezeté-

se után. Kedvezmény lehet még például az építési tilalom alatt álló telek, adóköteles telkek 50 

%-a, termék előállító üzemhez tartozó, jogszabályban, hatósági előírásban megállapított vé-

dőbiztonsági terület övezet 50 %-a.  

A rendeletben biztosított, m2 alapú adómentesség következtében a telekadó hatálya alá tartozó 

adótárgyak adóalapjának 755.858 m2 igen jelentős hányada, 74,9 %-a, 565.849 m2 kiesik a 

mentesség miatt, csak 25,1 %-a, 190.990 m2 tartozik a 3 Ft/m2 adómérték alá.  

Ez nagymértékű szociális jellegű, alanyi jogon adott mentesség, amit mérsékelni szükséges. 

Ha probléma történne az iparűzési adóalanyokkal és nem tudnának fizetni, akkor az éves adó-

bevétel veszélybe kerülne, Ezt ellensúlyozhatjuk azzal, hogy kicsit nagyobb hányadot ve-

szünk ki a telekadó vonatkozásában a teljes adótömegből.  

A törvényi rendelkezés alapján 100 Ft alatti követelést nem lehet behajtani. Mint köztehernek, 

végig kell gondolni a reálértékét, hogy ez most milyen értéket képvisel. Minél inkább próbálja 

a jogalkotó az adóbevételeket a rendelet szintjén különböző szociális alapú mentességekkel  

lágyítani, annál nehezebb lesz az éves adótömeg tervezése. Az adózásról szóló törvény fizeté-

si könnyítések formájában lehetővé teszi a kedvezmények biztosítást. Nem lenne szerencsés a 

későbbiek során sem mentességi pontokkal „felpuhítani” a rendeletet.   

 

Turda Gábor bizottsági tag: Az 1080 m2 alatti telkek jelenleg mentesek az adó aló, ezek ke-

rülnének be az adó hatálya alá. Valószínű, ez a nagymértékű mentesség szociális alapon került 

megállapításra. Ez nem jelent túl nagy terhet, hiszen törvényileg biztosított kedvezmények is 

vannak.  

 

Dr. Török Éva aljegyző: Az adóerő-képességet befolyásolja-e a rendelet? 

 

Lázár Margit gazdálkodási ügyintéző: Nem befolyásolja az adóerő-képességünket. Nem fo-

gunk sávot váltani.  

 

Sipos György bizottsági elnök: A 2003. évi alaprendeletben sokkal több minden szabályozás-

ra került, ahhoz képest a jelenlegi rendelet csak az adó mértékét szabályozza. 

 

Dr. Török Éva aljegyző: A Cs. M. Kormányhivatal a Miniszterelnökség által elrendelt célel-

lenőrzés keretében felülvizsgálata az adórendeleteket. Dóc vonatkozásában is megállapították, 

hogy a 2003-as rendeletben több olyan dolog szerepel, amit helyi szinten nem kell szabályoz-

ni, hiszen magasabb szintű jogszabály rendezi. Pontosan vagy éppen módosítva idézésre ke-

rült a jogszabály. Kérték ezen probléma rendezését határidő megadásával. A törvényességi 

felhívás az előző testületi ülés polgármesteri beszámolójának melléklete volt. Azért nem ren-

deletmódosítása került sor, mert a bevezető részen is változtatni kellett, nem aktuális jogsza-

bályi hivatkozások voltak. Ha viszont a bevezető részben szükséges módosítás, azt csak új 

rendelet megalkotásával lehet megoldani. A helyi adókra vonatkozó rendelkezések a 1997. évi 

C. törvényben találhatók meg.  

 

Dr. Másody Zsolt csoportvezető: Mi is érzékeljük, hogy sajnos az új jogszabály szerkesztési 

előírások nem teszik könnyen érthetővé a rendeleteket a nem ezen a területen tevékenykedők 

részére. Amiről magasabb szintű jogszabály rendelkezik, azt helyi rendeletben nem ismétel-

hetjük meg, például, hogy mi a telek fogalma. Készülünk egy tájékoztató anyaggal a lakosság 

részére, amit a bevallással tervezünk kiküldeni. Akár a helyi újságban is meg lehet jelentetni 

egy útmutatót, hogy közérthetőbb legyen a téma.  
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Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

49/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Telekadóról szóló …/2015.(XI…..) önkormányzati rendelet megalkotása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a 

 

telekadóról szóló rendeletet, 

 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 

 

 

2. Napirendi pont 

Iparűzési adóról szóló …/2015.(XI…..) önkormányzati rendelet megalkotása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Itt is a rendelkező részben történő módosítás miatt új rendelet 

megalkotása vált szükségessé. Más módosítás nem történt. Nem könnyű a jogi szabályozást és 

nyelvezetet megérteni, de a törvényi előírásokat be kell tartani.  

 

Hozzászólás  

 

Turda Gábor bizottsági tag: Az adózásra vonatkozó részé nem változott, a rendeletet elfoga-

dásra javaslom,  

 

Dr. Török Éva aljegyző: A Csongrád Megyei Kormányhivatal részéről szigorúbban veszik a 

törvényességi ellenőrzést, amit én jónak tartok.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

50/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Iparűzési adóról szóló …/2015.(XI…..) önkormányzati rendelet megalkotása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta az 

 

iparűzési adóról szóló rendelet, 

 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
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3. Napirendi pont 

Dóc Község Önkormányzatának 2016. évi belső ellenőrzési programja, 2016. évi el-

lenőrzési terv és időrendi tábla elfogadása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Továbbra is a szegedi kistérség keretében kerül sor az éves 

belső ellenőrzésre. 

 

Hozzászólás  

 

Turda Gábor bizottsági tag: Tavaly a pénzügyi területet ellenőrizték, most a munkaügyet, 

tudomásul vesszük, elfogadásra javaslom.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

51/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Dóc Község Önkormányzatának 2016. évi belső ellenőrzési programja, 2016. évi  

            ellenőrzési terv és időrendi tábla elfogadása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta az 
 

Önkormányzat 2016. évi belső ellenőrzési programját, a 2016. évi el-

lenőrzési tervet és időrendi táblát,   
 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 

 

4. Napirendi pont 

Család- és gyermekjóléti feladatok 2016. január 1. napjától történő biztosítása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Korábban is szó volt róla, hogy jövő évtől a család- és gyer-

mekjóléti feladatok a kistérségi keretekből átkerülnek Sándorfalva város működtetésébe. 

 

Hozzászólás  

 

Tóth Margit polgármester: Megbeszélést folytattam Sándorfalva város polgármester asszo-

nyával, jegyző asszonyával és a gazdálkodási ügyintézővel és abban állapodtunk meg, hogy 

január 1-től a család- és gyermekjóléti alapszolgáltatásokat Dóc településen heti 20 órában 

Vincze Andrea fogja ellátni a sándorfalvi EESZI-hez tartozóan, amelyhez Dóc Község Ön-

kormányzata 1,2 millió forint hozzájárulást fizet.  

 

Turda Gábor bizottsági tag: A kistérség felé is ennyit fizettünk? 

 

Tóth Margit polgármester: Ezt az összeget eddig a kistérségnek fizettük, 2016. évtől ennyi-

vel kell kevesebb fizetni a kistérség felé. Az összeg a mi számításainkon alapul.  
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Tegnap a Polgármesterek Tanácsán Ratkai úr elmondta, január elején elkezdik az egyeztetést 

a településekkel, akkor derül ki a pontos összeg, mennyivel kell kevesebbet fizetni a kistér-

ségnek.  

 

Dr. Török Éva aljegyző: Szóba került-e a megállapodás módosítása? 

 

Tóth Margit polgármester: Igen, a testületi döntés megküldése után a kistérség intézi a meg-

állapodás módosítást. 

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

52/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Család- és gyermekjóléti feladatok 2016. január 1. napjától történő biztosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a 
 

család- és gyermekjóléti feladatok 2016. január 1. napjától történő 

biztosítását, 
 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 
 

5. Napirendi pont 

Szegedi Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodás módosítása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Az új települések csatlakozása miatt szükséges a társulási 

megállapodás módosítás. 

 

Hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

53/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Szegedi Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodás módosítása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a 
 

Szegedi Kistérség Többcélú Társulása társulási megállapodás  

módosítását, 
 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
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6. Napirendi pont 

2016. évi munkaterv 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Javaslatokat tehettünk napirendi pontokra. Az értéktár bizott-

ság beszámolójára tettem javaslatot két alkalomra. Vannak kötelező napirendi pontok, melye-

ken kívül az időközben szükséges témák is megtárgyalásra kerülnek.  

 

Hozzászólás 

 

Dr. Török Éva aljegyző: Az adott hónapokban aktuálisan kiegészülhetnek a napirendek a 

jogszabályi környezetből adódóan, vagy mert a testület hatáskörébe tartoznak és tárgyalni 

kell. Például a szociális célú tűzifa támogatásról szóló rendeletet sem vettük fel napirendként, 

mert nem tudhatjuk, hogy kiírásra kerül-e majd a pályázat. Ha igen, természetesen az aktuális 

hónapban a testület elé kerül az előterjesztés.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

54/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: 2016. évi munkaterv 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a 
 

2016. évi munkatervet, 
 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 

 

7. Napirendi pont 

 „Tiszta Víz” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás víziközmű-vagyon átru-

házása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: A táblázatban szereplő vagyonelemek előzetesen egyeztetésre 

kerültek? Hétfőn voltam az ivóvíztársulás ülésén Kisteleken, ahol e vagyonátruházás is szóba 

került. Napirend volt a tájékoztatás a projekt állásáról, a vagyonátruházási megállapodások 

aláírása és egyebek. Patkós Zsolt polgármester elmondta, a projekt a végéhez ért. Egy-két he-

lyen még vannak kisebb problémák, anyagi gondok. Az iratok tárolási helyéről is szó esett.  

 

Hozzászólás 

 

Lázár Margit gazdálkodási ügyintéző: Már ebben az évben volt leltár, amelyben az új eszkö-

zök szerepeltek, amikor az Alföldvíz Zrt-vel, mint üzemeltetővel a vízmű telepet bejárva az 

összes eszközt tételesen átnéztük. Ez az ivóvízminőség-javító program lezárásnak utolsó ré-

sze, amikor a társulás átadja az önkormányzatok részére a létrejött új vagyont.  
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Dóc esetében csak a szerkezetkész épület maradt meg, minden mást felújítottak. Ezzel az ösz-

szeggel kerül át az önkormányzathoz a vízmű.   

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

55/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: „Tiszta Víz” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás víziközmű-vagyon  

             átruházása 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a 
 

 „Tiszta Víz” Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás víziköz-

mű-vagyon átruházását, 
 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 

 

 

8. Napirendi pont 

Csólyospálos település Vízközmű Szolgáltató Kft-ben lévő üzletrészének értékesítése 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Nem kívánjuk megvásárolni Csólyospálos település Vízköz-

mű Szolgáltató Kft-ben lévő üzletrészét. 

 

Hozzászólás 

 

Turda Gábor bizottsági tag: Az előző ülésen Szank vonatkozásában volt üzletrész értékesí-

tés, azt sem kívántuk megvásárolni, egyetértek vele, hogy ezt az üzletrészt se vásároljuk meg.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

56/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Csólyospálos település Vízközmű Szolgáltató Kft-ben lévő üzletrészének értékesítése 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta 
 

Csólyospálos település Vízközmű Szolgáltató Kft-ben lévő  

üzletrészének értékesítését, a határozati javaslatot 
 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
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9. Napirendi pont 

Igazgatási szünet elrendelése 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Tavalyi évhez hasonlóan most is elrendelésre kerül az igazga-

tási szünet.  

 

Hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

57/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Igazgatási szünet elrendelése 

 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta az  
 

igazgatási szünet elrendelését, 
 

azt elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 

 

 
10. Napirendi pont 

Települési Értéktár Bizottság létrehozása, működési szabályzatának elfogadása 

Előadó: bizottság elnöke 

Sipos György bizottsági elnök: Az értéktárat a Dóc Községért Egyesület kezeli. A Bizottság 

elnökének Gubis Lászlónét, tagjának Bakos Józsefnét és Gál Andornét javasoljuk. Eredetileg 

Turda Gábort szerettük volna a bizottság elnökének, de mivel képviselő-testületi tag, így nem 

lett volna célszerű, ha a saját előterjesztésével kapcsolatban dönt. Mindenki vállalta a tisztsé-

get. Gubisné óvónő volt, diszpolgár, Gál Andorné könyvtáros, a kutató munkában tud segíte-

ni, Bakos Józsefné aktív részese a község életének. Sok segítséget kaptunk Sándorfalvától, de 

még lesz ezzel kapcsolatban megbeszélés. 

 

Turda Gábor bizottsági tag: Az SZMSZ alapján megfelelően tud működni a bizottság. 

 

Dr. Török Éva aljegyző: Az SZMSZ 6.3. pontja szerintem kerüljön ki az SZMSZ-ből. Álta-

lában az SZMSZ-ben nincs súlypontozás a személyeknél, ezért nem szükséges, hogy benne 

legyen, hogy szavazategyenlőség esetén az elnök szavazata dönt.  

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke az előterjesztést szavazásra bocsátotta az-

zal a módosítással, hogy a 6.3. pont kimarad. 

 

A Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

58/2015.(XI.25.) PB határozat 
 

Tárgy: Települési Értéktár Bizottság létrehozása, működési szabályzatának elfogadása 
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H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi,  

Ellenőrző és Ügyrendi Bizottsága megtárgyalta a  

 

Települési Értéktár Bizottság létrehozását, működési szabályzatának  

elfogadását,  

melyet azzal a módosítással javasolja elfogadásra 

 a képviselő-testületnek, hogy az SZMSZ 6.3. pontja kimarad. 

 

 

 

 

Több hozzászólás nem volt, így a bizottság elnöke megköszönte a megjelenteknek a részvételt 

és az ülést 11 órakor bezárta.  

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Turda Gábor s.k. Sipos György s.k. 

 bizottsági tag bizottság elnöke  


